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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ
από το πρακτικό της 1ης/ 20-1-2015

τακτικής συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου

Θέμα ΕΗΔ 2ο: Συζήτηση αιτήματος κατοίκων της Τοπικής  Κοινότητας Παλαιοπύργου για την 
ενίσχυση οπτικής ίνας INTERNET στην περιοχή τους. 

Στην Αγιά,  σήμερα  20  Ιανουαρίου  2015,  ημέρα  Τρίτη και  ώρα  6:00  μ.μ.,  στην  αίθουσα 
συνεδριάσεων  «Χρυσαλλίδα», συνήλθε σε δημόσια  τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο 
Αγιάς, μετά από την με αριθμό πρωτοκόλλου  374/16-1-2015  έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου 
κου Ιωάννη Αργυρούλη, που δημοσιεύθηκε στην ιστοσελίδα του Δήμου, σύμφωνα με την παρ. 3 
του άρθρου 6 του Ν.4071/2012 και  στον ειδικό  χώρο ανακοινώσεων της  έδρας του Δήμου και 
επιδόθηκε στους Δημοτικούς Συμβούλους και στους Προέδρους – Εκπροσώπους των Δημοτικών και 
Τοπικών Κοινοτήτων, σύμφωνα με το άρθρο 67 του Ν. 3852/2010 και την παρ. 6 του άρθρου 77 του 
Ν.4172/2013.

Πριν την έναρξη της συνεδρίασης ο Προεδρεύων διαπίστωσε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού σε 
σύνολο είκοσι επτά ( 27 ) Δημοτικών Συμβούλων ήταν: 

Παρόντες
1. Αργυρούλης Ιωάννης, Πρόεδρος
2. Αγγελακόπουλος Ρίζος 3. Αναστασίου Ιωάννης
4. Αράπης Χρήστος 5. Βατζιάς Αντίγονος
6. Γιαννουλέα Χριστίνα 7. Ζιούλη Αναστασία
8. Καλαγιάς Γρηγόριος 9. Κούκας Γεώργιος
10. Μάρκου Σωτήριος 11. Λέτσιος Βασίλειος
12. Μαρούδα - Λιαράτσικα Χαδίνα (Νίνα) 13. Μασούρας Γεώργιος
14. Ολύμπιος Αθανάσιος 15. Ριζούλης Στέφανος
16. Σιμούλης Θωμάς 17. Σκαρκάλης Χρήστος
18. Σμυρλής Βασίλειος 19. Σουλιώτης Θεόδωρος
20. Τσιώνης Αστέριος 21. Τριανταφύλλου Αθανάσιος

Απόντες
22. Γκουτζουλίκας Γεώργιος 23. Γιάνναρος Γεώργιος
24. Κασίδας Ιωάννης 25. Μπάτσικας Βασίλειος
26. Μπεϊνάς Αντώνιος  27. Τριανταφύλλου Ευθύμιος
που δεν προσήλθε αν και κλήθηκε νόμιμα.
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Επίσης  διαπίστωσε  ότι  από  το  σύνολο  των  είκοσι  δύο  (22)  Πρόεδρων  και  Εκπροσώπων  των 
Δημοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων, που κλήθηκαν νόμιμα, παρόντες ήταν οι κ.κ.: Δαλαμάγκας 
Αλέξανδρος  (Αμυγδαλής),  Έξαρχος  Αστέριος  (Μαρμαρίνης),  Καραφέριας  Αχιλλέας  (Ανατολής), 
Κολοβός Κων/νος (Καστρίου),  Λάμπρου Ευάγγελος (Μεγαλοβρύσου), Μπατζιόλας Ζάχος (Αγιάς), 
και Πλατής Βασίλειος (Δήμητρας).

Στη συνεδρίαση προσκλήθηκαν και παραβρέθηκαν: ο Δήμαρχος Αγιάς κ. Γκουντάρας Αντώνης, ο 
Προϊστάμενος  του  Τμήματος  Οικονομικών  Υπηρεσιών  κ.  Σπανός  Ιωάννης  και  ο  Προϊστάμενος 
Διοικητικών Υπηρεσιών κ.  Ντελής Αλέξανδρος. Τα πρακτικά της συνεδρίασης τήρησε ο ειδικός 
γραμματέας Μπουρνάκας Ιωάννης.

Μετά από τα παραπάνω ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης .....

Στη συνέχεια το Δημοτικό Συμβούλιο προχώρησε στη συζήτηση των θεμάτων:

Θέμα ΕΗΔ 2ο: Συζήτηση αιτήματος κατοίκων της Τοπικής  Κοινότητας Παλαιοπύργου για την 
ενίσχυση οπτικής ίνας INTERNET στην περιοχή τους. 

Το ανωτέρω θέμα συζητήθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 7 του άρθρου 67 του Ν.3852/2010 
και το εισήγαγε για συζήτηση ο Πρόεδρος κ. Ιωάννης Αργυρούλης που έθεσε υπόψη του Δημοτικού 
Συμβουλίου τα εξής: «Ο δημοτικός Σύμβουλος της παράταξης μείζονος μειοψηφίας «Δώτιον Πεδίον»  
κ. Ολύμπιος Αθανάσιος κατέθεσε για συζήτηση την παρακάτω επιστολή των κατοίκων της Τοπικής  
Κοινότητας  Παλαιοπύργου:  «Σας  γνωρίζουμε  και  παρακαλούμε  να  εγκριθεί  από  το  Δημοτικό  
Συμβούλιο  η  πρότασή  μας  για  ενίσχυση  του  internet στην  Τοπική  Κοινότητα  Παλαιοπύργου  που  
αποτελεί για εμάς και τη μαθητική κοινότητα εργαλείο άμεσης ανάγκης. Αιτούμεθα κέντρο στο χωρίο  
μας ή πλησίον μας. 
Παλαιόπυργος 19-1-2015. - Ακολουθούν υπογραφές των κατοίκων».

Στη  συνέχεια  ο  δημοτικός  σύμβουλος  της  δημοτικής  παράταξης  μείζονος  μειοψηφίας  «Δώτιον 
Πεδίον»  κ.  Ολύμπιος Αθανάσιος είπε τα εξής:  «Το αίτημα στην ουσία αφορά τη σύνδεση με την  
οπτική ίνα που έχει φτάσει δίπλα από την εθνική οδό. Απλά πρέπει τώρα ο ΟΤΕ να το ανοίξει για να  
λειτουργήσει και στον Παλαιόπυργο».

Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από ανταλλαγή απόψεων και συζήτηση μεταξύ των μελών του

Αποφασίζει ομόφωνα

Να υποβληθεί  αίτημα στον ΟΤΕ για την επίσπευση των διαδικασιών επίλυσης του θέματος  της 
ενίσχυσης του δικτύου inernet στην Τοπική Κοινότητα Παλαιοπύργου. Η παρούσα να κοινοποιηθεί 
στο αρμόδιο Τμήμα του Δήμου για την σύνταξη και υποβολή του σχετικού αιτήματος.

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 2/2015.
Αποφασίσθηκε, αναγνώσθηκε και υπογράφεται.

Το Δημοτικό Συμβούλιο
Ο Πρόεδρος     Τα παρόντα μέλη

Ο Πρόεδρος
του Δημοτικού Συμβουλίου

Αργυρούλης Ιωάννης


